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Fråga till kommunstyrelsens ordförande Bino Drummond (M), gällande kommunens 
arbete kring våld i nära relation och hedersförtryck. 
 
Med hänsyn till att man valt att varsla tjänsten ”strateg mot i våld i nära relation”, 
undrar vi följande: 
 

1) Finns det en risk- och konsekvensanalys framtagen för att belysa 
konsekvenser av borttagen tjänst? 
 

2) Om ja, vad framgår av den? 
 

3) Hur avser kommunen att fortsatt jobba med dessa frågor framledes, d.v.s. 
säkra att inte arbetet tappar fart och nedprioriteras? 
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För Sverigedemokraterna 
Andrea Kronvall  


